
       31. jan.  2012

I  medfør  af  §  37,  stk.  1  i  Forretningsorden  for  Inatsisartut  skal  jeg  hermed  fremkomme med 
følgende spørgsmål.

Spørgsmål til Naalakkersuisut:

1.  Er der lavet en undersøgelse om, hvormange personer lever under fattigdomsgrænsen?

2. Er der lavet en undersøgelse om, hvormange børn lever under fattigdomsgrænsen?

3. Er der lavet en undersøgelse hvor I Grønland man finder indbyggere som lever under 
fattigdomsgrænse? 

4.   Er der lavet en undersøgelse om der er pensionister/førtidspensionister som lever under 
fattigdomsgrænse

5.  Hvor  hurtigt  vil  Naalakkersuisut  arbejde  for  at  finde  en  løsning  på  de  ovennævnte 
spørgsmål?  

(Landstingsmedlemmer: Sivert K. Heilmann og Knud Kristiansen, ATASSUT)

Begrundelse:

I følge skatte og vefærdskommissionens betænkning fremstår det at 15% af den Grønlands befolkning lever 
under EU´s fattigdomsgrænse, og hvis tallene er passer kan vi fra ATASSUT ikke acceptere det og mener at 
der må gøres noget ved det hurtigst muligt.

Derfor vil vi fra ATASSUT vide fra Naalakkersuisut hvor langt man er nået med arbejdet om de ovennævnte 
spørgsmål.

Med venlig hilsen

Medlemmer i Inatsisartut på vegne af ATASSUT


